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Til: Justitsministeren

Dato: 6. august 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1010
For godt et år siden præsenterede den tidligere regering en såkaldt exitstrate-
gi for bandemedlemmer. Modellen skulle styrke samarbejdet mellem politiet
og kommunerne og opstille et specifikt exitprogram til det enkelte bandemed-
lem. Mere end et år efter at strategien trådte i kraft, har kun fem bandemed-
lemmer desværre været en del af programmet. Er ministeren enig med Rigs-
politiet, når man fra Rigspolitiets side overfor Jyllands Posten den 15. juli giver
udtryk for, at bandemiljøet opfatter det her som et reelt tilbud, når man på nu-
værende tidspunkt har landet omkring fem sager? Har ministeren initiativer på
vej der skal forbedre ordningen, så antallet af bandemedlemmer, der med
succes kommer ud af miljøet via et individuelt exitprogram, kan øges betrag-
teligt? (se Jyllands-Posten 15. juli 2012, 1. sektion, side 4)

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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